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Вельмишановний Ярославе Борисовичу! 

 

Рада Молодих Вчених звертається до Вас з пропозиціями, щодо 

оптимізації навчання в аспірантурі в Інституті задля успішного захисту 

дисертаційних робіт на здобуття ступеня доктора філософії (спеціальність – 

091 біологія). Нами було проведено соціологічне опитування серед минулих 

та нинішніх аспірантів Інституту та на основі опрацьованих даних складено 

наступний перелік пропозицій: 

 Створення електронної бібліотеки та покращення існуючої; 

 Обмін досвіду з іншими поважними колегами (з України та з-за 

кордону). Як варіант, можна було б запрошувати вчених для 

прочитання лекцій або (ще краще) для проведення практичних 

майстер-класів. Таким чином, можна привносити нові знання та 

збільшувати мотивацію до навчання наочним прикладом успіхів 

інших вчених; 

 Більше практики та стажування за кордоном; 



 Впровадження короткочасних стажувань чи практичних 

навчальних курсів в інших установах наукового та освітнього 

спрямування, в тому числі і в закордонних; 

 Можливо, було б корисним обов’язковими зробити дзвінки один на 

один з викладачем, організовувати зустріч у Class roomчи на іншій 

платформі;  

 Збільшити кількість академічних годин до 3 на тиждень. 

 

Також звертаємо  Вашу увагу, що найбільш популярним серед спецкурсів 

є геномна інженерія та синтетична біологія, рівень викладачів, навчальних 

дисциплін та матеріально-технічної бази знаходиться на високому рівні. 

Навчання а аспірантурі допомагає розвинути такі навички: грамотна письмова 

та усна мова, стресостійкість, навики публічного виступу та відповідальність. 

Випадків булінгу та сексуальних домагань в Інституті зафіксовано не було. 

 

 

 

 

З повагою, 

Голова Ради молодих вчених, 

К.б.н.                                                                                        І.І. Горюнова 


